
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

   

 
Dagsorden til møde 

Den 25. februar 2021 kl. 18.00 - 20.30, på teams/skype    
 

MØDEDELTAGERE  

Finn Filsø 

Thomas Sander Hansen 

Sanne M. Sørensen 

Marie Frederiksen 

Mette Horsleben -fraværende 

Maria Vedby Kristensen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Pia Tjagvad 

Gitte Andersen 

 

 

 

Ledelsesrepræsentanter: 

Joy Hansen 

Michael Christensen 

Elevrepræsentanter: 

Josefine 9X 

Andrea 9V 

 

 

Formøde for forældrevalgte kl. 17.30 – 18.00  

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt  

 

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen. 

Det er besluttet at vi ikke kan vente længere med projektopgaven for 9.klasses 

eleverne, så den vil komme til at ligge i uge 10. 

9.klasserne skal udfylde deres portefølje på optagelse.dk inden 1. marts, det plejer at 

være noget lærerne er med inden over, det er vi skal være OBS på bliver udfyldt 

løbende på det sidste skoleår fremover. 

Det var en god artikel de store elever har lavet og godt i forhold til ”den gode 

historie”. 

 

Nogle af de børn, der havde ønsket at starte på Ådalen i 0. klasse, har fået afslag, Joy 

har haft kontakt til alle 6, og det ser lovende ud. 

Tilslutningen til Trekløverskolen er drøftet med forvaltningen og vil fortsat være noget 

der bliver drøftet løbende. 

 

Skolesvømningen skal op og køre meget snart, svømmehallerne har fået besked på at 

det skal op og kører igen, udfordringen ligger i at vi ikke må blande klasserne, men 

det skal drøftes på næste skoleledermøde. 
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Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet  

Elevrådet har lavet en trivselsundersøgelse da de oplevede at deres klassekammerater 

mistrives, de fik lidt over 90 svar tilbage, hvor der var en overvægt af børn/unge der 

var demotiveret, mistrives og har svært ved at komme igennem dagene. Det forsøger 

vi fra ledelsens side at samle op på. 

 

Spørgsmål fra elevrådet: 

Kan vi få en plan for over genåbningen når I ved hvornår det bliver?  

Vi håber at vi som minimum får lov at få 9.klasserne og måske 8.klasserne tilbage den 

15. marts, og så måske 7.klasserne den 6. april, så snart vi ved mere skal I nok få en 

plan ud.  

Alle opfordres til at blive testet to gange om ugen, men det er ikke noget vi må sætte 

krav om. 

 

Hvordan kommer terminsprøver og afgangsprøverne til at foregå:  

Der kommer kun til at blive afholdt afgangsprøver prøver i dansk, matematik og 

engelsk, i forhold til terminsprøverne håber vi at kunne nå af afholde dem men vi ved 

det ikke endnu. Projektopgaven kommer til at blive afviklet i uge 10, med 

forberedelser i uge 9. 

Der kommer et opfølgende skriv ud om terminsprøver og afgangseksamener.  

De fag der normalt ville have været obligatoriske og udtræksfag, vil være de fag hvor 

afsluttende karakter bliver ophøjet til eksamenskarakter. 

 

Får vi en sidste skoledag:  

Vi ved ikke noget endnu, men vi ved der kommer til at være flere skoledage end der 

ellers ville have været grundet de få afgangseksamener, men vi ved ikke hvad vi må 

endnu, vi skal nok sørge for at der bliver en form for sidste skoledag og 

dimissionsfest, og at det ikke bliver online medmindre vi ikke får lov at afholde dem.    

 

Afstandskrav retningslinjer for de store elever, Eleverne oplevede ikke der 

blev håndhævet noget ved sidste genåbning: 

Vi oplevede at adskillelsens i de store klasser var en del svære at håndhæve end i de 

små klasser, vi forsøgte ihærdigt ved sidste genåbning, men uden at det lykkes helt. 

Vi håber det går bedre denne gang. 

 

Stor ros til lærerne, eleverne synes de gør det rigtig godt, og det er tydeligt de gør 

hvad de kan, selvom eleverne er lidt demotiveret. 

 

Sag nr. 4  Opdatering af årshjul 

Ingen nye punkter 

 

Sag nr. 5 Covid 19 

Det opleves frustrerende for elever og forældre, at lærerne ikke må 

skifte rundt i klasserne, de savner faglighed og trygheden ved deres 

normale lærere. 

Løser kviktestene noget i forhold til at lærerne må komme i alle deres 

klasser, så der ikke står nogen der pludselig mangler en masse 

faglighed? Ledelsen er i gang med at kigge på de enkelte klasser og 

vi er opmærksomme på, hvis der er klasser, der mangler noget i 
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 Dagsorden 
forhold til færdigheder og kompetencer. 

 

Vi har fået af vide at der kommer en trivselspakke, men vi ved ikke 

endnu hvad det helt præcist kommer til at betyde.  

 

Sag nr. 6 Kommende 7. årgang 

Tankerne er lige nu at de bliver tænkt mere ind som en samlet 

årgang, og vi får lavet et bedre introarbejde, så der kan arbejdes ud 

fra hvem der evt. skal løftes og hvem skal stimulere lidt ekstra.  

Man starter i stamhold, der kan minde om deres gamle klasser, men 

uden de er faste, og så vil eleverne få en betydelig større indflydelse 

på hvordan klasserne skal dannes, men de kommer ikke til at være 

normale i klasser i den første periode. 

Der er ønske om at der kommer en klar melding ud om hvilket 

lærerteam der kommer til at skulle have årgangen. 

Vi kan ikke 100% skrue lærersammensætningen sammen, før vi har 

fået normeringstallene. 

 

 

Sag nr. 7 Makerværk, indsats næste år 

Se bilag, Alle var enige om at det ser spændende ud. 

 

 

 

Sag nr. 8 Godkendelse af Budget 

Der er uddelt en budgetoversigt, vi er lidt udfordret på vores elevtal, 

da det betyder en nedgang i budgettet. Vi er nødsaget til at have en 

buffer til senere på året. 

Skoledelen: Der er givet flere penge til digitale løsninger, 

læringsportaler mm, men vi har også prioriteret almene bøger, 

engangsbøger især hos de små, da det er vigtigt at alle også kan 

andet end at betjene en skærm. 

Der er til gengæld ikke sat så meget af til inventar da vi jo lige har 

fået en masse, og IT-udstyr, men der skal stå lidt da det er ting der 

er slitage på og som kan kræve reparationer. 

Men alt i alt ligner det meget budgettet fra 2020. 

Der var et lille restbeløb på budgettet 2020 og vi håber at det er 

penge vi får lov at få tilbage, til blandet andet udendørs faciliteter, de 

sidste skærme osv. 

Der er et par af fagkontiene der har et meget lille budget, men det er 

fordi at lærerne nåede at bestille en masse ind til foråret, så ledes at 

pengene blevet taget fra 2020 budgettet.  

SFO budget ikke nogle kommentare 

Budget enstemmigt godkendt af skolebestyrelsen 

 

 

 

 

 

Sag nr. 9 Principper, godkendelse 

Godkendt 

 

 

 

Sag nr. 10 Evt.  

Regner man med der kommer mini SFO i år?  
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Joy kommer til at kæmpe for at det kommer op at køre, da det er en 

meget vigtig del i forhold til at komme godt i gang i skolen. 

Overgangen til klub skal også tænkes med ind, men lige nu er vi 

usikre på hvornår klubber får lov at åbne op. 

 

 

 

Sag nr. 11 Personalenyt 

Drøftet 

 

 

Sag nr. 11 ekstra punkter til næste gang 

Elevplaner 

Skolefoto - Husrådet 

Overgangspædagoger fra børnehave til Mini sfo 

Skoleplanen – skoleårets planlægning? 

 

 

 

  

 

  

  

  

  

  

 

 

 

 


